
Nijverdal, 2 juli 2017  

Onderwerp: Politie inzet op het platteland  

Geacht college, 

 

Woensdag 14 juni jl. was in de Tubantia het bericht te lezen over het rapport van de Commissarissen 

van de Koning, dat zij de politie inzet in met name de noordelijke en de Oostelijke gebieden van ons 

land te weinig vonden. Het artikel noemde onder andere dat de criminaliteit in het Oosten welig tiert 

en dat er onvoldoende op gehandhaafd wordt door de inzet van de nationale politie in de gebieden 

in het westen en zuiden van ons land. 

 

Op donderdag 15 juni jl stond er opnieuw een artikel in de Tubantia van de korpschef van de 

Oostelijke regio, waarin hij dit bericht nuanceerde. 

 

De lokale partijen stellen u de volgende vragen. 

 Welke berichtgeving is juist? En kunt u dit laten zien met recente cijfers over de politie-inzet 

en criminaliteit voor onze gemeente? 

 Is het mogelijk om in onze veiligheidsregio meer politie-inzet te effectueren, zodat er meer 

aan de bestrijding van criminaliteit gewerkt kan worden? 

 Is de politie-inzet voldoende voor onze regio, als je ook kijkt naar de reeds eerder in het 

nieuws genoemde werkdruk bij de politie versus de vele extra taken die zij de afgelopen 

jaren erbij hebben gekregen? 

 Is het mogelijk om voor onze gemeente meer politie-inzet te krijgen?  Zeker omdat het 

nieuwe politiebureau ook in onze gemeente wordt gevestigd? 

 

Graag vernemen wij uw reactie in de raadsvergadering van dinsdag 4 juli aanstaande. 

 

Hoogachtend, de fracties van  BurgerBelang, Gemeente Belang en HOP 


